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Bestyrelsesmøde hos Jan Mathisen Kl. 19:45 d. 10 april 2012  

Tilstede:  Jan Mathiesen (JM), Solveig Rasmussen (SR), Anni Andersen (AA),  
Torben Hansen (TH), Søren Tougaard (ST), Poul Asmussen (PA), 
 Susie Dannemand (SD) – referent. 

______________________________________________________________________________ 

Pkt 1. Velkomst:  
Jan byder velkommen, specielt til de nye medlemmer. 

Pkt 2. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden - godkendt. 

Pkt. 3. Godkendelse af forrige referat 
Referat fra d. 23 februar. - godkendt. 

Pkt 4. Ny bestyrelse 
Susie fortæller om sine forventninger til arbejdet i bestyrelsen og sekretærrollen. Jan vil gerne 
aflastes med nogle af de administrative opgaver, Susie sender fremover dagsordner.  
Punkter til dagsorden vil komme fra Jan og øvrig bestyrelse. Susie er referent ved møder og 
sender referater. Jan og Susie aftaler fremadrettet om der er flere opgaver der kan flyttes til Susie. 

Der holdes ca. 6 møder årligt i bestyrelsen, derudover Instruktørmøder.  I alt ca. 10 møder årligt. 

Pkt 5. Evaluering af Færgelundsløbet 
Der er ros til at løbet var med chip. Der var enkelte der ikke fik registreret alle omgange. Tilmelding 
forløb godt. Der kom ca. 54 efter tilmeldinger, dette forløb også smidigt.  
Hvis vi skal bruge Chip til næste løb, vil Torben gerne have vejleder med igen.  
Det koster 12kr til DGI og 12 kr til Trumin. Vi skal synliggøre for vores deltagere, hvor gebyr går til. 
Torben vil gerne have vores egen backup til tidtagning. Der skal være 3 til backup tidtagning.  
Efter tilmelding må gerne være lidt tættere på løbsdagen, da det er nemt at trække listen, og det 
kan spare for nogle efter tilmeldinger på dagen, som vi vil bibeholde mulighed for at man kan.  

Der betales 14 kr til skoven pr. løber. 750kr betales for Schweizerhuset. 

En del korrespondance med en løber inden løbet. Han vil gerne have lov at løbe flere omgange. 
Han blev 45 i år. 

Lidt snak om klasserne, der er enkelte af vores egne løbere der synes ruten er for lang, hvis man 
er mellem 15-44 år, men der er ikke plads til at løbet vokser signifikant, da ruten i skoven ikke er til 
meget over 200 løbere, så vi skal ikke åbne for mange valgmuligheder og derved et større antal 
deltagere. Løbet er et krævende løb og det ved vi, og det tiltrækker et andet publikum end vores 
Lokalavisløb, som er mere til "motionisten". 

Jan har snakket med Nordea om en ny pokal til kvinderne (Melina vandt den til ejendom), Jan 
bestiller snarest. 

Pkt. 6 Lokal Avisløbet 2012, søndag 19 august 2012 
Torben vil undersøge om et banner vedr. Lokalavisløbe (lig det som i øjeblikket kan ses for 
Grevinde Dannerløbet). Måske kan vi få lokalavisen til at betale?  

Måske kan vi evt. få turistforeningen til at hjælpe med at få plads til bannere i byen. 

Vi vil gerne have chip til dette løb. Torben prøver at booke, der er mange løb i den periode. 
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Ruter 2km (børneløb), 5km og 12 km.  Ruterne bibeholdes. 

Lokalavisen skal kontaktes. Der må gerne gøres lidt mere reklame for løbet via annoncer.  

Anni foreslår at vi sætter lidt flere plakater op evt. i gågaden A3 format? Enighed om dette tiltag. 

Vi sender en mail til de adresser som vi har fået gennem tidligere tilmeldinger om at vi afholder 
Lokalavisløb. 

Vi har en aftale med Fri Bikeshop om numre til Lokalavisløbet. 

Pkt 7. Instruktørmøde 29. maj 
Jørgen er blevet skadet. Vi skal have en træner mere til 30 min hold. Poul vil gerne træde ind som 
instruktør på ½ times holdet – tirsdag. Torben kontakter Pina og Jørgen og aftaler nærmere. 

Jan har lavet forslag til hold. Det hurtigste hold bør hedde hold 1 og så fremdeles. Susie 
rensskriver forslaget og sender rundt. 

Vi skal søge efter flere instruktører. Vi har fået henvendelse på om vi vil starte begynderhold nu, 
men vi afventer til august. 

Nummer skal være synligt på træner. T-shirt bør laves til træner. Stor enighed om dette. 

Pkt. 8 Evt. 

• Snak omkring sponsorgaver. Jette vil prøve at give os en liste over hvem der er besøgt. 
Folder gives til dem der giver gaver, den kan hænges op hos giveren. 
Kunne man have et sponsorudvalg? 

• PBS betaling. Kan vi høre hvad det koster? Jan prøver at snakke med Nordea, Susie vil 
kigge på internettet efter yderligere info. Enighed om at dette er et godt tiltag, hvis udgiften 
ikke er alt for stor. 

• Aktivitetsudvalg, har nu nye medlemmer. Nye Helle, Lisbeth og Lars, derudover er Torben. 

 

 

 

 

 


